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W imieniu mieszkaric6w ul. Plockiej, oru uZytkownik6w Rodzinnych
Ogrod6w Dzialkowych polo2onych w tym rejonie, proszg pana prezydenta o
wycofanie sig z decyzji znzwalal4cej na budowg \\ysoce szkodliwej instalacji
mobilnej wytw6mi mas bitumicznychprzez firmg MCC S.A. na terenie dzialek
na ul. Plockiej 166, 168, 170 we Woclawku. Mieszkancy czuj4 sig oszukani
brakiem szerokiej konsultacji spolecznych, oraz brakiem decyzji
Wojew6dzkiego Inspelctoratu Ochrony Srodowiska w Bydgoszczl,. W pelni
podzielam zdanie mieszkafc6w Le szkodliwe substancje przy *y*urzanlu
mas bitumicznych oddzialywuj4 negatywnie na Srodowisko w promieniu do
3.: k-. Wobec powyzszego wlrosze o rewizjg wczedniej podjgtych decyzli i
uniemozliwi enie budowy tej instalacji.
W giegu ul. Kruszyriskiej od ul. Planty do ronda Falbanka znajduje sig l0

Iteglgqrs g ich usunigcie i n*udr"ry" y_ lg r*glggngrry"h.
Mieszkaicy Michelina narzekajq na uciaztiwy wyUOj nJuticyTaprocie;j@
skt42owanu z ulicq Mchelirisk4. proszg o naprawienie tel nieoogodnosci dla
u2ytkownik6w tej drogi.

4. Mieszkafcy ul. Nalkowskiegot..rl/rerdz4Ze zainstalowane tam progi
zwalniai4ce s4zbyt niskie, przez co nie powodui4 wlasciwegoograniczenia
prgdko6ci pojazd6w. Proszg r6wniel o zalanie mas4 bitumicznq pft
betonowych, lct6re stanowiQ utwardzenie tej ulicy w n acmej iigici.
Wspomniane wnioski dotyczq czgsci drogi od ul. Zbiegni"ruin.j Ao Fredry.

5. Mieszkafcy ul- Metalowej i Karetniczej znajdui4cych sig w sqsiedztwie firmy
produkcyjnej FABER-CNC mieszczqcej sig przy ul. Kaletniciej 4 i 6,
protestuiE przeciwko uciqzliwosci, jakie ona dra nich powoduje. calo dobowa
produkcja wiqze sig odczuwanyni przezmieszkanc6w drganiami, halasem,
buczeniem, co zakl6ca mir domowy i spok6j nocny. Stan psychiczny
mieszftanc6w jest na granicy wytrrymalo5ci, co moZe doprowadzi6 io
eskalacji konfliktu z wladcicielem firmy, kt6ry kompletrie ignoruje skargi
s4siad6w. Dlatego proszg pana prezydenta o skutecznq interwencjg, kOr;
doprowadzi do zadowalaj4cych rozwiyahdla pokr4lwdzo nych iiznz firmE
Faber ludzi z sqsiedzwa.

6. Mieszkaricy Michelina domagajq sig wigkszej iloSci koszy na Smieci w
gl6wnych ci4gach ulicznych ich osiedla. Zwigkszente iloici kosry spowoduje
zy-leJszentewalai4cych sig Smieci, co poprawi wizerunek osiedi4 Lraz stan
Srodowiska.



7. W nvi4zku z katastrof4 i zawaleniem sig jezdni, ptry ptzepravtie mostowej na

rzece Zg)owi4czce w ci4gu ul' Wysokiej proszQ o informacjg, czry byty robione

systematycnrc analiry przeglqdu tego obiektu irr2yn-ierskiego przez slu:2by do

tego powolane. Jakijest stan techniczny calego obiektu.

8. Proszg o wyjaSnienie dlaczego sp6lka miejska MBM wynajmuje na swoje

potrzeby biurowe pomieszczenia w obiektach Wzorcowni prz'' ul.Pulaskiego
6lokal 82. Zdanemmoim, i wielu mieszkanc6w lepszlnn, bardziej

ekonomiczrlm rozwiqzaniem bylo by wynajgcie lokalu biurowego w
obiektach miejskich , kt6rych wlaScicielem jg51 Qmina Masto Woclawek.

9. Na pro(bE mieszkar6.c6w proszg o informacjq dlaczego lokalorzy nowo

'wybudowanych blok6w mieszkalnych prry :ul, Celulozowej b9d4 wplaca6

kaucjg. Na pocz4tku tego projektu nie bylo mowy o kaucji, jako formy
zabezpieczena dla wla5ciciela jakim jest Gmina Miasto Wloclawek. Jaka ma

by6 wysokoSd tej kaucji izczego ma ona wynika6.
10. Mieszkaircy Michelina w ciqgu alei Jana Pawla tr od ulicy Wiewi6rczej do ul'

Pocztowej, s4 zaskakiwani lamaniem przepis6w ruchu drogowego przez

kierowc6w, kt6rzy rozwijaj4 duZe prgdkoSci na drodze serwisowej ptzy ich
posesj ach. Takie zlalzenta maj q miej sce n rlaszpza w god zi n ach szczytu, by
omin4c tworzqce sig korki pomiEdz.y rondami. MoZe konieczne jest w tym
miejscu usyhrowanie urz4dzef spowalniaj4cych ruch, oraz wzmoZenie patroli
policjant6w z ruchu drogowego.

11. Proszg Pan aPrezydenta o wnikliwe i ponowne roTpatzenie skargi na

Komendanta Sfazy Mejskiej, wniesione przezPana
zamieszkalego ul. Prusa Co prawda skarga na dzialalnoS6 Komendanta
Sfia2ry Mejskiej zostala odrzucona uchwal4 Rady Masta z dnia 31 maja2022,
ale wnioskodawc a cntje sig pokrzSrwdzony i prosi o ponowne roryatzenie
jego sprawy.

12.Proszg Pana Prezydenta o udzielenie szczegolowych wyja5nie{ dlaczego

sp6lka,paza" zafl4dzajqca cmentarzem komunahlm we Wloclawku zdaniem

wielu mieszkaic6w mamofrawi publiczne Srodk-i przezlaczajqc 100 tys' zl. na

uloZenie kostki z polbruku na powierzchni 266 metr6w kwadratowych, co

stanowi kwotg 375, 94 zl. za mefr kwadratowy. Z analuy cen w hurtowniach
budowlanych, oraz wykonawc6w tejLe usiugi wynika 2e zat4kwotEmoima
bylo by wykona6 co najrrniej drugie tyle powierzchni alejek cmentarza. Proszg

o przedstawienie kosztorysu, oraz zapytah ofertowych ntiqzanych z tym
zadaniem. Proszg r6wnieZ o wnikliwq kontrolg ze strony Urz$u Miasta, bo
gotym okiem wi daf 2e zadante zostalo ntacnie przeplacone.
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